
 

CONSILIUL LOCAL UNGURIU 

                     JUDEŢUL BUZĂU  
 

 

PROCES – VERBAL  

Încheiat astăzi , 25.02.2015  
 

 

  Azi , data de mai sus , are loc în sala de şedinţe a primăriei comunei Unguriu, 

sedinţa ordinară a Consiliului Local Unguriu , iniţiată de primarul comunei Unguriu , d-l 

Tirizică Gheorghiţă , prin dispoziţia nr. 25/2015 ,  la care au participat un număr de 10 

consilieri locali, primarul comunei Unguriu, secretarul comunei Unguriu si Irimia Gheorghe , 

cetatean al comunei Unguriu .  

  Secretarul comunei Unguriu , d-l Marin Adrian Vasile , procedează la 

prezentarea procesului-verbal al şedinţei anterioare  , care este  aprobat cu 10 voturi pentru . 

Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru , constată că prin adresa nr. 973 din 

19.02.2015 au fost convocaţi consilierii locali în şedinţa ordinară a Consiliului local Unguriu, 

odată cu convocatorul fiindu-le transmise şi materialele de şedinţă . Constată că sunt întrunite 

condiţiile legale de desfăşurare a şedinţei , declarând deschisă şedinţa de consiliu local şi dă 

citire ordinii de zi a acesteia , care este următoarea : 
1.Proiect de hotărâre privind reorganizarea serviciului voluntar pentru situatii de 

urgenţă de la nivelul comunei Unguriu , judeţul Buzău . 
2. Proiect de hotărâre privind aprobarea solicitării scrisorii de garanţie din partea 
Fondului Naţional de Garantare a Creditelor pentru Întreprinderi Mici şi Mijlocii-
SA pentru proiectul finanţat prin Măsura 322 al comunei Unguriu,judeţul Buzău. 

3. Proiect de hotarare privind aprobarea Planului de achiziţii publice de la nivelul 

comunei Unguriu,  pentru anul 2015. 
4. Proiect de hotarare privind aprobarea statiilor de imbarcare si debarcare a 

elevilor in microbuzul scolar, pe raza comunei Unguriu, judetul Buzau, in anul 
scolar 2014 – 2015 . 

5. Diverse , 

ordine de zi  a şedinţei ce este aprobată  cu 10 voturi pentru , din cei 10 consilieri locali prezenţi. 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru, prezintă proiectul aflat la punctul 1 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , face precizari 

suplimentare, este vorba de reactualizarea componentei Serviciului Voluntar pentru Situatii de 

Urgenta  . Intreba daca sunt obiectii , materialele fiind transmise in termen.  

 Consilier Dragulin Paul afirma ca trebuie sa fie verificati hidrantii stradali pentru 

ca acestia trebuie sa fie functionali . Precizeaza faptul ca este dispus sa puna la dispozitia 

primariei un hidrant , in masura in care este necesar . 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru, prezintă proiectul aflat la punctul 2 pe 

ordinea de zi a şedinţei .  



 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , precizează faptul ca se 

solicita garantia bancara conform prevederilor contractului incheiat pentru obtinerea avansului 

de 49% .  

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru, prezintă proiectul aflat la punctul 3 de 

pe ordinea de zi a şedinţei . 

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă , prezinta proiectul de 

hotarare , facand precizari suplimentare, dand citire , punct cu punct , anexei la hotarare . 

Precizeaza faptul ca s-a avizat si aprobat efectuarea unui foraj de apa, ceea ce presupune 

cheltuieli , a facut discutii pentru a se reusi initierea cu succes a unui proiect cu finantare 

nerambursabila in acest sens .S-a identificat terenul pe care urmeaza a se face forajul.In 

masura in care se va reusi sau sunt sanse de reusita se va initia un proiect de hotarare in acest 

sens .  

 Consilier Ristea Florin – solicita sa se faca o analiza pentru o statie de dedurizare 

pentru apa , pentru ca apa este dura si este pacat sa nu se verifice acesta oportunitate  . Solicita 

sa se schimbe teava de alimentare cu apa de la d-l Nicu Oprea pana la statia de apa Unguriu , 

pentru ca aceasta este veche si afecteaza calitatea apei . 

 Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă raspunde ca  o sa analizeze 

acesta propunere. Considera ca  trebuie inlocuita o buna parte din reteaua invechita de 

alimentare cu  apa  (str. Revolutiei,d-l Nicu Badea-statia de apa Unguriu si altele ) . Vor mai  

fi rezerve in buget dupa recuperarea TVA la proiectul PNDR “Reabilitare infrastructura 

rutiera comuna Unguriu , judetul Buzau” . Precizeaza faptul ca a raportat la Ministerul 

Dezvoltarii Regionale faptul ca se doreste modernizarea sistemului de alimentare cu apa , 

executia unui foraj , insa trebuie obligatoriu facut studiul de fezabilitate, documentatiile 

necesare etc. Este un studiu facut de Compania de apa in cadrul Asociatiei de Dezvoltare 

Intercomunitara “Buzau 2008” , in care comuna Unguriu este membru,  inlocuirea retelei de 

apa si o statie de pompare la Ojasca costa 113.000 Euro , cost estimativ. 

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre,  se trece la vot , urmare 

căruia au rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

 Preşedintele de şedinţă , d-l Sturzoiu Doru, prezintă proiectul aflat la punctul 4 de 

pe ordinea de zi a şedinţei  . 

 Primarul comunei Unguriu , d-l Tirizică Gheorghiţă , precizează faptul ca s-a 

definitivat programul si statiile de imbarcare/debarcare in/din microbuzul scolar ; microbuzul 

nu se poate folosi decat pentru transportul elevilor , toate costurile fiind suportate de primarie .  

 Nemaifiind discuţii pe marginea proiectului de hotărâre  ,  se trece la vot , 

urmare căruia au rezultat 10 voturi pentru , proiectul de hotărâre fiind adoptat . 

 

Primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă ,prezinta : 

-raport privind starea economica si de mediu a comunei pe anul 2014 ; 

- raport privind administrarea bunurilor din domeniul public si privat ale comunei 

Unguriu, pe anul 2014. 

-Precizeaza faptul ca s-a obtinut avizul pentru amplasarea unui al doilea foraj , locatia 

forajului fiind  “Pe vale” , conform studiilor de specialitate efectuate . 



-In legatura cu preluarea Unitatilor  Militare  a solicitat ajutorul deputatului Marcel Ciolacu , 

din sursele proprii de informare stie ca s-a acordat avizul M Ap N , urmeaza celelalte avize si 

apoi sa fie pus pe masa Guvernului proiectul de hotarare prin care acestea sa fie preluate de 

comuna Unguriu .  

-In legatura cu proiectul PNDR“Reabilitare infrastructura rutiera comuna Unguriu , judetul 

Buzau” – lucrarea se va face in primavara , pana in Paste , cel mai probabil , s-a asteptat o 

perioada mai calda pentru a se intruni toate conditiile efectuarii unui lucru de calitate  . 

-In legatura cu proiectul de canalizare menajera , aducela cunostinta faptul ca s-au 

achizitionat toate modulele statiei de epurare care urmeaza a fi montate si apoi se va trece la 

punerea in functiune a retelei . Se va face si serviciul de canalizare , o sa fie nevoie de oameni 

pentru a sustine activitatea, obligatoriu un technician biolog , 5 angajati ar trebui numai la 

statia de epurare  .Se vor aproba in sedintele Consiliului local Unguriu in perioada urmatoare 

o serie de documente in vederea desafsurarii activitatii acestui serviciu de apa si canalizare  . 

-In legatura cu salubrizarea comunei Unguriu  precizeza faptul ca a sprijinit activitatea 

operatiorului zonal -SC Salub EcoCis , care sunt in dificultate financiara . La nivelul comunei 

Unguriu lucrurile stau destul de bine , sunt contracte incheiate iar cei care nu au contracte si 

beneficiaza de servicii vor fi taxati conform taxei locale aprobate in Consiliul local . 

-In legatura cu instalarea si punerea in functiune a morii –dupa cum deja se stie s-au 

achizitionat utilajele insa trebuie mai intai amenajat spatiul , de indata ce timpul va permite . 

 Viceprimarul comunei Unguriu , d-l Mitu Ion, considera ca trebuie achizitionata 

o autoutilitara, extrem de necesara pentru transportul materialelor si pentru efectuarea de 

lucrari pe plan local . A utilizat masina personala si nu mai doreste acest lucru pentru ca nu a 

folosit decat combustibilul de la primarie , uzura si toate celelalte fiind in sarcina sa , desi  a 

auzit zvonuri in comuna ca are beneficii de pe urma folosirii masinii personale pentru lucrari 

in comuna . 
  

La punctul “Diverse” : 

-consilier Sava Iulian solicita sa se amplaseze un bancomat pentru ca este extrem de util 

pentru toti locuitorii comunei care sunt nevoiti sa se deplaseze in alte localitati in acest scop; 

- primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă raspunde ca a incercat de mai mult 

timp acest lucru  , insa , urmare discutiilor cu diferite banci interesate , a aflat ca exista o  

conditie minima obligatorie respectiv existenta a minim 300 de carduri la acea banca ; va mai 

incerca, pentru ca este necesar .  

- consilier Dragulin Paul  solicita ajutor de la primarie pentru a se lega la reteaua de 

canalizare , precizand ca va cumpara teava innregie proprie . 

- primarul comunei Unguriu  , d-l Tirizică Gheorghiţă raspunde ca nu se vor face 

individualisme , va sprijini toti cetatenii comunei cu utilajul - buldoexcavatorul- , in masura 

posibilitatilor existente . 

                   Constatându-se că ordinea de zi a şedinţei a fost epuizată, nemaifiind înscrieri la 

cuvânt , preşedintele de şedinţă , d-l consilier  Sturzoiu Doru, declară închisă şedinţa 

consiliului local Unguriu . 

 Drept pentru care a fost încheiat acest proces-verbal . 

 

                    PREŞEDINTE ,                                         SECRETAR COMUNĂ, 

                 STURZOIU DORU                                    MARIN ADRIAN VASILE    


